
 1

PROTOKÓŁ NR XI/11 
z przebiegu XI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 30 września 2011 r. 
 
XI sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 
W obradach sesji uczestniczyło 19 radnych (nieobecni: Czesław Hołołub, 

Jarosław Sanecki). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
nr XI/11 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Zarząd Powiatu 
Zielonogórskiego ze Starostą Zielonogórskim, Ireneuszem Plechanem na czele, 
a także kierownicy i Komendant Straży Pożarnej i naczelnicy wydziałów 
Starostwa Powiatowego, przedstawiciele samorządu gminnego powiatu.  

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego o 
godz. 940 otworzył XI sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając wszystkich 
zgromadzonych. Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 18 radnych, co 
stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
Ad 2.  

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Zaktualizowany porządek oraz 
dodatkowe projekty uchwał radni otrzymali już na posiedzeniach Komisji i je 
pozytywnie zaopiniowali. Zarząd Powiatu wniósł do porządku obrad dodanie 
punktu w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie do realizacji zadania modernizacji drogi w Jeleniowie wraz z 
Firmą Stelmet S.A. oraz wprowadzenie stosownej uchwały w/w sprawie. 

Porządek obrad w poniższym brzmieniu Rada przyjęła jednogłośnie, 18 
głosami „ZA”. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie XI Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu nr X/11. 
4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast i 

Gmin. 
7. Wnioski i interpelacje radnych. 

 



 2

8. Stanowisko Rady w sprawie zaopiniowania wniosku Zarządu Powiatu w 
sprawie przystąpienia do współpracy Powiatu Zielonogórskiego z firmą 
Stelmet S.A. w zakresie modernizacji drogi powiatowej nr 1050F wraz z 
budową chodnika w miejscowości  Jeleniów. 

9. Informacja Zarządu Powiatu w sprawie realizacji budżetu Powiatu za I 
półrocze 2011r. 

10. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego za okres od 1 
stycznia do 30 czerwca 2011 r. samodzielnych publicznych zakładów 
opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok, (druk 87); 
2) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 88); 
3) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na 

lata 2008-2015”; (druk 89); 
4) zasad i trybu przyznawania Stypendiów Starosty Zielonogórskiego dla 

Sportowców, (druk 86); 
5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Powiatu Zielonogórskiego zabudowanych 
stacjami transformatorowymi, (druk 90); 

6) przystąpienia Powiatu Zielonogórskiego do projektu inwestycyjnego 
pn. „Przebudowa drogi nr 3246F – ulica Walki Młodych w Sulechowie 
w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych”, 
(druk 91); 

7) zajęcia stanowiska o przystąpieniu do współpracy Powiatu 
Zielonogórskiego z firmą Stelmet S.A. z siedziba w Zielonej Górze; 

12. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 

Przewodniczący przypomniał, iż Protokoły są dostępne na stronie 
internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, a w 
papierowej wersji wyłożony przed sesją. Radni jednogłośnie, bez uwag przyjęli 
Protokół X/11. 
 
Ad 4. 

Zgodnie z prośbą radnych Starosta przekazał sprawozdanie w formie 
pisemnej (załącznik nr 3). Na sesji przedstawił informację uzupełniającą z prac 
Zarządu w okresie pomiędzy od dnia 27 sierpnia 2011r. do dnia 29 września 
2011r.  

Zarząd Powiatu odbył 7 posiedzeń Zarządu, podjął 17 uchwał, na dzisiejsze 
posiedzenie przedstawia  6 projektów uchwał Rady Powiatu Zielonogórskiego. 

Podjęte uchwały  Zarządu Powiatu Zielonogórskiego dotyczyły: 
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1. Zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
2. Wzrostu wynagrodzeń nauczycieli od 1 września 2011r. 
3. Przekazania przepompowni ścieków w użyczenie Gminie Trzebiechów 
4. Zmiany uchwały nr 113/2011 z dnia 31.08.2011r. w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2011r. 
5. Wysokości opłat za posiłki w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Sulechowie. 
6. Ustalenia wysokości nagrody Starosty Zielonogórskiego ze specjalnego 

funduszu nagród dla nauczycieli jednostek organizacyjnych 
prowadzonych przez Powiat Zielonogórski 

7. Ustalenia czasu pracy Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 
Sulechowie 

8. Udzielenia upoważnienia Dyrektorowi SP ZOZ do dokonywania 
wszelkich czynności związanych z reklamacjami zadania „Modernizacja 
szpitala w Sulechowie poprzez rozbudowę w celu dostosowania do 
wymogów określonych w obowiązujących przepisach prawa”.  

9. Udzielenia upoważnienia Dyrektorowi ZSP do dokonywania wszelkich 
czynności związanych z reklamacjami zadania „Modernizacja bazy 
kształcenia praktycznego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. gen. 
Władysława Sikorskiego w Sulechowie”.  

10. Sprzedaży części nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 
Powiatu Zielonogórskiego 

11. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia pierwszego 
przetargu ustnego nieograniczonego na zbycie lokalu mieszkalnego 
stanowiącego własność Powiatu Zielonogórskiego  

12. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia trzeciego przetargu 
ustnego nieograniczonego na zbycie lokali użytkowych stanowiących 
własność Powiatu Zielonogórskiego 

13. Określenia wskaźników, zasad i terminów do projektu uchwały 
budżetowej Powiatu na 2012r. 

W okresie międzysesyjnym Starosta wraz z  Członkami Zarządu 
uczestniczyli w naradach, szkoleniach i uroczystościach: 

• w Festynie rodzinnym w Domu Pomocy Społecznej w 
Trzebiechowie. 

• w obchodach Święta Plonów 2011 i XII T turnieju Gmin 
Partnerskich, organizowane przez Gminę Czerwieńsk we wsi 
Wysokie oraz Gminę Zielona Góra w Przylepie. 

• w Dożynkach Gminnych w Bojadłach. 
• braliśmy udział w II Światowym Festiwalu Wikliny i 

Plecionkarstwa w Nowym Tomyślu 
• w Pożegnaniu Lata – przystań w Cigacickim Porcie. 
• w VI Lubuskim Dniu Żywności połączonym z Piknikiem 

Zbożowym. 
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• w Dożynkach Gminno-Parafialnych we wsi Podlegórz   
• w X Powiatowym Turnieju Drużyn Młodzieżowych OSP Powiatu 

Zielonogórskiego pod hasłem „ Chrońmy las i środowisko przed 
pożarem i zanieczyszczeniami” 

• w obchodach 72 rocznicy wybuchu II Wojny  Światowej w 
Sulechowie 

• w uroczystościach rozpoczęcia roku szkolnego 2011/2012  w 
powiatowych jednostkach  oświatowych   

• w uroczystym otwarciu Pucharu Świata w Akrobatyce Sportowej 
„Winobranie 2011” 

• w Dożynkach Powiatowych w Brodach. 
• w Gminnych Dożynkach w Nowogrodzie Bobrzańskim. 
• Wicestarosta uczestniczył w I Wojewódzkim Konkursie 

Recytatorskim im. Macieja Kozłowskiego w Gminnym Ośrodku 
Kultury w Kargowej oraz w otwarciu kompleksu boisk „Orlik 
2011”w Kargowej. 

• Wicestarosta wziął udział w XIII Lubuskich Dożynkach 
Wojewódzkich w Dąbrówce Wielkopolskiej.  

• Uczestniczyłem w Dożynkach Gminnych w Smolnie Wielkim.  
• Wziąłem udział w III Gali Lubuskiego Lidera Biznesu, która 

odbyła się w Palmiarni Zielonogórskiej. 
• Uczestniczyliśmy  w Dożynkach  Prezydenckich w Spale, 

Lubuskich w Dąbrówce Wielkopolskiej,  w Gminnych w Smolnie 
Wielkim, Bojadłach w Podlegórzu Gmina Trzebiechów, 
Nowogrodzie Bobrzańskim, w miejscowości Wysokie i Przylepie.  

Informację o przeprowadzonych przetargach w Starostwie Powiatowym 
stanowi załącznik nr 4.  

Ad 5. 
Przewodniczący Rady przedstawił swoje działania w okresie 

międzysesyjnym. W okresie od 26 sierpnia do 30 września pełnił dyżury w 
biurze rady powiatu, uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Budżetowej, 
Rozwoju i Zdrowia, a ponadto brał udział w ceremoniach, uroczystościach 
rocznicy rozpoczęcia II wojny światowej, rozpoczęcia roku szkolnego, 
spotkaniach i zawodach strażackich. Spotykałem się z Burmistrzami i Wójtami. 
Wiceprzewodniczący brali udział w turniejach i zawodach sportowych, 
sympozjach i koncertach okolicznościowych. 
  
Ad 6. 

Wobec braku wniosków i zapytań ze strony Burmistrzów, Wójtów i 
Przewodniczących Rad Miast i Gmin Przewodniczący przeszedł do następnego 
punktu obrad. 
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Ad 7. 

Stanisław Okopień podziękował Agnieszce Stelmasik i Jerzemu Fabisiowi 
za zrealizowanie jego interpelacji z poprzedniej sesji. Zaznaczył, że pobocza na 
drodze Mieszkowo – Swarzenie, w miejscowości Ostrzyce wraz z chodnikiem 
oraz w Radowicach wymagają naprawy bądź są tak zniszczone, że trzeba je 
odbudować. Wnioskuje o naprawę drogi Trzebiechów – Borek, Zarząd Powiatu 
powinien zając się drogą Trzebiechów – Bojadła bo jest w strasznym stanie i 
przez to niebezpieczna. 

Ireneusz Nijaki dopytywał ośrodki jakie uzyskało Województwo 
Lubuskie w ramach nagrody za wykorzystywanie środków unijnych. Czy My 
jako Powiat coś z tego otrzymamy, czy złożone są jakieś nasze wnioski i 
projekty? Zaproponował środki przeznaczyć na remont mostu w Cigacicach. 

Jadwiga Oziemkowska zapytała o termin dokończenia chodnika w 
miejscowości Wilkanowo. Dostała informację, że Zarząd wycofuje się z danej 
obietnicy wykonania tego chodnika w tym roku. Zabrała także głos w imieniu 
mieszkańców Gminy Zabór w sprawie remontu drogi Milsko – Dąbrowa oraz 
mieszkańców Zawady i Krępy. Droga łącząca te miejscowości wymaga 
remontu, a w miejscowości Krępa remont głównej ulicy wraz z chodnikiem. 
Poprosiła aby mieć na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców. 
 
Ad 8. 

Starosta Ireneusz Plechan poinformował Radę, że przybył Zbigniew 
Wilczyński Wiceprezes Firmy Stelmet S.A., który ma przedstawić stanowisko 
swojej firmy w sprawie współfinansowania inwestycji oraz rozwiać wątpliwości 
Rady na jej realizacje w 2012 roku. 

Przewodniczący Rady szczegółowo zapoznał się z dokumentami 
przedstawionymi przez Zarząd Powiatu (załącznik nr 5) i zapytał jak środki 
które oferuje Stelmet i dokłada Powiat mają wystarczyć na zrealizowanie 
remonty drogi wraz z chodnikiem skoro parametry przedstawione w piśmie są 
wyższe niż standardowa droga co ciągnie za sobą o wiele wyższe koszty tej 
inwestycji. Dopytywał dlaczego budowa chodnika przewidziana jest dopiero w 
2013 roku a nie realizowana razem, przecież Wójt Gminy Zielona Góra 
obiecywał dofinansowanie budowy chodnika. Jeżeli koszt remontu drogi po 
przeprowadzonym przetargu będzie niższy to czy Stelmet także da 500.000,00 
zł. 

Zbigniew Wilczyński odpowiadając na zadane pytania przedstawił 
stanowisko Firmy Stelmet, że bez względu na przetarg jego firma wyłoży 
500.000,00 zł, projekt i jej kosztorys jest w przygotowaniu dlatego dokładny 
koszt remonty tej drogi nie jest znany. Projektant szacuje, że koszt tej inwestycji 
to około jeden milion, milion dwieście zł. Stelmet stawia jeden warunek, że 
modernizacja drogi ma być zrealizowana w 2012 roku.  
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Ireneusz Plechan uzupełniając wypowiedź Wilczyńskiego dodał, że droga 
będzie dwupasmowa a grunty na chodnik musimy odkupić od prywatnych 
właścicieli ziemi. Przekonywał, że budowa chodnika ma także nastąpić w 2012 
roku. 

Janina Kałuża zapytała przedstawiciela Stelmetu, czy swoje stanowisko 
jest w stanie przedstawić na piśmie aby Rada miała gwarancję, że się Stelmet 
nie wycofa. 

Ireneusz Plechan wyjaśnił, że Powiat przystępując do zadania nie traci 
nic, a rzadko się zdarza, że prywatny przedsiębiorca chce współfinansować 
inwestycje. Zaznaczył, iż projekt jest przygotowywany pod okiem Powiatowego 
Zielonogórskiego Zarządu Dróg i wytyczne co do standardu są określone przez 
naszą jednostkę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że środki będą w formie darowizny 
bezzwrotnej i w takiej wysokości bez względu na wszystko. 

Ireneusz Plechan odparł, że tak pod warunkiem  zachowania terminu. 
Krzysztof Romankiewicz zauważył, że w Planie Rozwoju Lokalnego 

Powiatu Zielonogórskiego mamy na przyszły rok kilka innych inwestycji 
drogowych, czy damy finansowo radę je zrealizować. 

Starosta zakomunikował, że jeżeli zdecydujemy się na współfinansowanie 
drogi w Jeleniowie to realizacja zaplanowanych zadań  przesunie się w czasie. 
Nie damy rady zrobić wszystkiego naraz. 

Przedstawiciel Stelmetu obiecał, że dokumentacja techniczna będzie 
przedstawiona Radzie do końca roku i postara się zorientować co do właścicieli 
oraz szacunkowej kwoty wykupu gruntów pod chodnik. 

Jadwiga Oziemkowska dopytywała o koszt wykupu gruntów, czy nie 
przewyższy to kosztów całej inwestycji. 

Ireneusz Plechan odpowiedział, że trudno jest stwierdzić ile wyniesie 
wykup gruntów skoro nie mamy jeszcze projektu, który określi ile jest nam 
potrzebne aby było bezpiecznie wykonać drogę wraz z chodnikiem. 

Janina Kałuża przypomniała sytuację z wykupem małych działeczek od 
mieszkańców pod chodnik w Drzonkowie, zauważyła, że jest to proces 
czasochłonny. 

Edwin Łazicki Przewodniczący Rady zaproponował aby Stelmet włączył 
się w wykup gruntów chociaż przez finansowanie przesunięcia ogrodzenia bądź 
jego postawienie na granicy drogi wraz z chodnikiem. 

Zbigniew Wilczyński nie wyklucza pomocy przy negocjacjach i wykupie 
ziemi pod chodnik. 

   
Ad 9. 
 Edyta Dwojak odczytała treść Uchwały Nr 482/2011 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 21 
września 2011r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez 
Przewodniczącego Zarządu Powiatu informacji o przebiegu wykonania Budżetu 
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za I półrocze 2011r. oraz informacji z wykonania planu finansowego za okres od 
1 stycznia do 30 czerwca 2011 roku samodzielnych publicznych zakładów 
opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury (załącznik nr 6). 
 Krzysztof Romankiewicz zauważył, iż Powiat może się zadłużyć do 60% 
wysokości swoich dochodów co stawia Powiat w gorszej sytuacji niż Gminy 
jeżeli chodzi o pozyskanie środków do spłaty kredytów. 
 Skarbnik potwierdziła i dodała, że Gminy pozyskują swoje dochody z 
podatków od mieszkańców, a my jako Powiat nie mamy tak dużych wpływów z 
podatków. 
 Rada pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację z wykonania 
budżetu Powiatu Zielonogórskiego za I półrocze 2011r. oraz informacje o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 
realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 
2011roku (załącznik nr 7). 
 
 
Ad 10. 

Informację z wykonania planu finansowego za I półrocze 2011 roku 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej i samorządowych 
instytucji kultury Rada zaopiniowała pozytywnie i przyjęła 18 głosami „ZA” 
(załącznik nr 8). 
 
Ad 11. 
 1) Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Rada 19 „ZA” przyjęła 
Uchwałę XI/88/2011 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok  
(załącznik nr 9); 

2) Radni jednogłośnie, 19 „ZA” przyjęli przedstawioną przez Skarbnik 
autopoprawkę. Rada jednogłośnie, 19 „ZA” przyjęła Uchwałę XI/89/2011 w 
sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu (załącznik 
nr 10); 

3) Starosta omówił autopoprawki do „Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Zielonogórskiego na lata 2008-2015”, które Rada przyjęła 18 głosami „ZA” 
przy jednym głosie „WSTRZYMUJĄCYM SIĘ” – Hanna Wysocka. 
 Henryk Jagoda zapytał czy remont drogi Kargowa – Karszyn będzie 
realizowane etapowo czy w całości. 
 Starosta odparł, że w całości. 

Rada 18 „ZA”  przyjęła Uchwałę XI/90/2011 w sprawie zmiany w „Planie 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015”, Hanna 
Wysocka „WSTRZYMAŁA SIĘ” (załącznik nr 11); 

4) Uchwałę XI/91/2011 w sprawie  zasad i trybu przyznawania 
Stypendiów Starosty Zielonogórskiego dla Sportowców przyjęto jednogłośnie 
19 głosami „ZA” (załącznik nr 12); 
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5) Uchwałę XI/92/2011 w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Powiatu Zielonogórskiego 
zabudowanych stacjami transformatorowymi w przyjęto jednogłośnie 19 
głosami „ZA” (załącznik nr 13); 

6) Jerzy Fabiś Etatowy Członek Zarządu omawiając projekt uchwały 
przypomniał o skali oceniania wniosków i możliwości zdobycia dodatkowych 
punktów właśnie za partnerstwo przy realizacji zadań  drogowych. 

Uchwałę XI/93/2011 w sprawie przystąpienia Powiatu Zielonogórskiego 
do projektu inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi nr 3246F – ulica Walki 
Młodych w Sulechowie w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych”, Rada przyjęła 19 głosami „ZA” (załącznik nr 14); 

7) Uchwałę Nr XI/94/2011 w sprawie zajęcia stanowiska o przystąpieniu 
do współpracy Powiatu Zielonogórskiego z firmą STELMET S.A. z siedziba w 
Zielonej Górze, Rada przyjęła, 17 głosami „ZA” przy dwóch głosach 
„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” – Henryk Jagoda, Stanisław Okopień  (załącznik 
nr 15); 
 
Ad 12. 
 Ireneusz Plechan zakomunikował, iż w budżecie nie było inwestycji 
budowy chodnika w Wilkanowie, a Wójt Gminy otrzymał informacje, że jeżeli 
będzie partycypował w kosztach to inwestycja może być zrealizowana. Powiat 
będzie realizował te inwestycje gdzie otrzyma dofinansowanie od Wójtów i 
Burmistrzów. Środki, które otrzymał Urząd Marszałkowski nie będą 
przeznaczane na drogi więc remont mostu jest nie możliwy, ale oświata i 
zdrowie jak najbardziej mogą z tej puli skorzystać. Jak tylko zostaną ogłoszone 
konkursy na pewno będziemy do nich przystępować z odpowiednimi 
projektami. 
 Jerzy Fabiś podkreślił, że wnioski składane przez radnego Okopienia są 
sukcesywnie realizowane. Jeżeli chodzi remonty dróg i chodników to Rada 
dokona wyboru kolejności realizowania zadań. Zakomunikował, że na zimowe 
utrzymanie dróg trzeba przeznaczyć 120 tys. więcej niż w zeszłym roku. 
 
Ad 13. 

Edwin Łazicki Przewodniczący Rady poinformował radnych o projekcie 
Statutu, z którym radni mają się zapoznać i nanieść  ewentualne poprawki. 

Henryk Jagoda zauważył, że w § 49 ust. 1 jest, że Komisja stała liczy 5 
członków a w jednej z komisji gdzie jest członkiem ich liczba wynosi 4.  

Bogdan Klim dopytywał czy zmiany w Statucie są dostosowane do zmian 
w ustawie o samorządzie powiatowym. 

Przewodniczący potwierdził. 
Lech Kurowski zwrócił się z prośba do Zarządu i Skarbnika o 

przygotowanie poziomu i struktury dochodów własnych na najbliższą komisje 
budżetową. 
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Sławomir Baranowski zasugerował aby sesje Rady powiatu odbywały się 
zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami w czwartki, bo jako radni są zapraszani 
także na sesje rady gmin, które są dostosowane do planowanych zgodnie z 
harmonogramem sesji rady powiatu. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że dzisiejsza sesja przesunięta jest 
na prośbę Starosty. 
 
Ad 14. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o 1150 
zamknął obrady XI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego.  
 
 
 
 
 

Protokołowała                Przewodniczący 
Rady Powiatu 
Zielonogórskiego 

   Urszula Skorupa-Wąsik 
Edwin Łazicki 

 

 


